



Environmental Services Inc.

Shipping Document Reference No. / Document D'Expédition No. De Référence:

Shipper# _____ Manifest # _____

Addendum/Addenda

(to be attached to the shipping document/à attacher au document d'expédition)

TDG Consignor's Certification/TMD Attestation de l'expéditeur

In order to comply with section 3.6.1 of the Transportation of Dangerous Goods Regulations SOR/2014-152, the following certification must be signed the Consignor:

UN No.	Shipping Name	Class	Packaging Group

"I hereby declare that the contents of this consignment are fully and accurately described above by the proper shipping name, are properly classified and packaged, have dangerous goods safety marks properly affixed or displayed on them, and are in all respects in proper condition for transport according to the Transportation of Dangerous Goods Regulations.";

Afin de se conformer avec l'article 3.6.1 du règlement sur le transport des marchandises dangereuses DORS /2014-152, l'attestation suivante doit être signée l'expéditeur:

Je déclare que le contenu de ce chargement est décrit ci-dessus de façon complète et exacte par l'appellation réglementaire adéquate et qu'il est convenablement classifié, emballé et muni d'indications de danger des marchandises dangereuses et à tous égards bien conditionné pour être transporté conformément au Règlement sur le transport des marchandises dangereuses.

Generator
Name/Nom

Generator
Title/Titre

Generator
Signature